

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB JORDAN INVESTMENT BANK Date: 17-02-2022 09:58:31 AM Subject: Other Material Information  ARAB JORDAN INVESTMENT BANK announces the	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاستثمار العربي الاردني التاريخ: 17-02-2022 38:31 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة بنك الاستثمار العربي الاردني عن وقوع الحدث
occurrence of the following material event:  Material Event	الجوهري المبين أدناه للشركة:  الحدث الجوهري
Date of event: 17-02-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 17-02-2022
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
In accordance with the provisions of Article 43/D of the Securities Law for the year 2017 and Article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure Accounting and Auditing Standard for the year 2004, please be informed that on Thursday 17 Feb 2022 an agreement was entered into with National Bank of Kuwait to purchase their banking business in Jordan. We shall keep you informed of all developments as and when they arise	عملاً بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية لسنة 2017 والمادة رقم (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، يرجى التكرم بالعلم بأنه تم في هذا اليوم الخميس 17 شباط 2022 التوقيع مع بنك الكويت الوطني على اتفاقية لشراء الأعمال المصرفية لبنك الكويت الوطني في الأردن وذلك بعد الحصول على موافقة مجلس إدارة بنك الاستثمار العربي الاردني والبنك المركزي الأردني. وسنقوم بإعلامكم عن أية مستجدات حول هذا الأمر حال حصولها.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رامز ایبف	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رامز ايبف